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Medlem af Folketinget Morten Messerschmidt (DF) har den 27. novem-
ber 2020 stillet følgende FOU spørgsmål nr. 79, som hermed besvares. 
 
Spørgsmål nr. 79: 
Under samrådet i Forsvarsudvalget den 27. november 2020 om 
Forsvarsministeriets Ejendomsstyrelses kontrakt med ISS oplyste mini-
steren, at hun hurtigt efter sin tiltræden som forsvarsminister kunne 
se, at serviceniveauet ikke var i orden på mange kaserner, men også, 
at det først er inden for den seneste uge, at hun har taget initiativ til at 
involvere Kammeradvokaten i spørgsmålet om, hvorvidt ISS lever op til 
kontrakten. Hvorfor har ministeren ikke taget dette skridt langt tidlige-
re og hvem har i den mellemliggende periode rådgivet ministeren til 
ikke at involvere Kammeradvokaten? 
 
Svar: 
Jeg kan henvise til min tidligere mundtlige besvarelse af S 480 den 2. 
december 2020. 
 
Med venlig hilsen 
 
 
Trine Bramsen 
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